

Title (en)
SKI.

Title (de)
SKI.

Title (fr)
SKI.

Publication
EP 0573445 A1 19931215 (DE)

Application
EP 92903926 A 19920214

Priority
• AT 39591 A 19910226
• AT 9200020 W 19920214

Abstract (en)
[origin: WO9214521A1] Described is a ski with an insert (5, 9) mounted on the ski in front of the front binding (6) and/or behind the rear binding, the top of the insert being inclined at an angle to the binding. The insert (5, 9) is joined to its associated binding element (6, 8) in such a way that the insert (5, 9) together with the binding element (6, 8) can be adjusted by displacing them along the axis of the ski in or along guideways (4; 10) integral with the ski.

Abstract (fr)
Ski comportant un corps rapporté (5, 9) disposé devant la fixation avant (6) et/ou derrière la fixation arrière, dont la face supérieure s'élève obliquement vers la fixation de ski, et lequel est en communication avec l'organe de fixation (6, 8) qui lui est associé de telle manière que le corps rapporté (5, 9) avec l'organe de fixation (6, 8) est déplaçable pour réglage dans ou sur des guidages solidaires du ski (4; 10) dans le sens longitudinal du ski.

IPC 1-7
A63C 5/06; A63C 5/07

IPC 8 full level
A63C 5/00 (2006.01); **A63C 5/06** (2006.01); **A63C 5/07** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63C 5/003 (2013.01); **A63C 5/06** (2013.01); **A63C 5/07** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9214521A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)
WO 9214521 A1 19920903; AT A39591 A 19950415; AT E110289 T1 19940915; DE 59200415 D1 19940929; EP 0573445 A1 19931215; EP 0573445 B1 19940824; JP H06504927 A 19940609

DOCDB simple family (application)
AT 9200020 W 19920214; AT 39591 A 19910226; AT 92903926 T 19920214; DE 59200415 T 19920214; EP 92903926 A 19920214; JP 50385492 A 19920214